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                                                                ΑΝΑΦΟΡΑ      

Προς : Τον Υπουργό Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής κ. Χρήστο Στυλιανίδη 

Θέμα:  Προβλήματα στην ακτοπλοϊκή σύνδεση της Ανάφης.  
 
 

           Κύριε  Υπουργέ, 

Καταθέτω ως αναφορά τη συνημμένη επιστολή της Ένωσης Τουριστικών Επιχειρήσεων Ανάφης (ΕΤΕΑ) 

της 27/11/2024, σύμφωνα με την οποία, το νησί της Ανάφης στερείται ενδοκυκλαδικού δρομολογίου 

σύνδεσης μετά την απόσυρση του πλοίου SAONISOS της εταιρείας SAOS FERRIES, το οποίο εκτελούσε 

δρομολόγια έως και τον Αύγουστο 2024 και το οποίο δεν έχει αντικατασταθεί έως σήμερα.  

Σύμφωνα με το φορέα, το νησί βιώνει σημαντικά προβλήματα καθημερινής λειτουργίας σχετικά με τη 

μεταφορά αγαθών – φαρμάκων αλλά και τη μετακίνηση κατοίκων και επισκεπτών αφού έχει διακοπεί 

η σύνδεση με πολλά νησιά των Κυκλάδων.  

Το γεγονός, ως ήταν αναμενόμενο, έχει προκαλέσει τις έντονες αντιδράσεις της τοπικής κοινωνίας 

αφού το νησί βιώνει μια ιδιότυπη απομόνωση, με κοινωνικό και οικονομικό κόστος και η άμεση 

εξεύρεση λύσης κρίνεται ως επιβεβλημένη.   

Παρακαλούμε για την τοποθέτηση σας σχετικά με το πρόβλημα όπως αυτό περιγράφεται στη 

συνημμένη επιστολή. Με ποιο τρόπο προτίθεται το Υπουργείο Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής να 

αντιμετωπίσει την έλλειψη ενδοκυκλαδικού δρομολογίου στην Ανάφη ώστε να επανέλθει η 

ομαλότητα;   

 

 

         Ο  αναφέρων βουλευτής     Αθήνα    28/11/2024 

 

         Mάρκος Εμμ.Καφούρος  

         Βουλευτής Κυκλάδων Ν.Δ  


